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4 § Arina Areenan myyminen FC Raahelle 

 

Arvoisa puheenjohtaja, hyvät valtuutetut, virkamiehet ja muut kokousta seuraavat 

Arina areenan myymistä FC Raahelle on hierottu hartaudella kaupungin toimielimissä ja viranhaltijoiden 
parissa. 

FC Raahen väki on osoittanut ihailtavaa sinnikkyyttä kaupungin liikuntapaikkatarjonnan parantamisessa. 

On valitettavaa, että näin myönteiset pyrkimykset ovat kohdanneet aiheetonta vastarintaa. 

Hallin laajennushankkeen toteutuminen on paitsi raahelaisen junioriurheilun, myös koko kaupungin 
liikuntapaikkatarjonnan kannalta erittäin toivottava asia. 

Mielestämme on täysin epärealistista kuvitella, että kaupungilla olisi vielä useaan vuoteen mahdollisuuksia 
investoida kiinteärunkoiseen harjoitushalliin. Joka väittää muuta, näyttäköön myös mistä rahat otetaan. 

Emme voi välttyä ajatukselta, ettei vastustuksen taustalla olisi joillakin edelleen käytössä oleva vanhan 
liiton mörkövaroitin, joka pärähtää hälyttämään heti kun jossain mainitaan sana ”yhtiö”. 

Monissa Raahea paremmin menestyvissä kaupungeissa yhteistyö urheiluseurojen ja liikunta-alan yritysten 
välillä on jo arkipäivää ja huomattavasti kehittyneempää. 

Jostain syystä meillä tullaan jälkijunassa tässäkin asiassa, mutta toivomme, että vanhakantainen 
ajatusmaailma olisi tässäkin suhteessa viimein väistymässä. 

Urheiluseurojen tekemä työ on korvaamattoman tärkeää ja raahelaiset ovat onnekkaita, kun meillä on 
ihmisiä, jotka ovat valmiita oikeasti toimimaan olosuhteiden parantamiseksi. 

Edistämällä lasten- ja nuorten harrastusmahdollisuuksia kannustetaan raahelaisia liikkumaan, ehkäistään 
syrjäytymistä ja parannetaan kaupungin vetovoimaa. 

FC Raahen väki Raimo Seikkalan johdolla ansaitsee kiitoksemme kotikaupunkimme hyväksi tehdystä 
sitkeästä työstä. 

Kokoomuksen valtuustoryhmä kannattaa asiakohdan 4 hyväksymistä esityslistan mukaisesti. 

Kiitos. 

 


